
燕山板栗及各种加工品 长利食品

产品名称 燕山板栗及各种加工品 长利食品

公司名称 唐山长利食品有限公司

价格 30000.00/吨

规格参数 产地/厂家:长利食品
等级:A级
品种:京东板栗

公司地址 中国 河北 遵化市 东二环南路

联系电话 86 315 6657521/6657563 13930579271

产品详情

产地/厂家 长利食品 等级 A级
品种 京东板栗 规格 80-150（粒/kg）

我公司为燕山脚下中外合资企业，经营板栗及其深加工产品。据<图经本草>载:[果中栗最有益],可[补肾
气,厚肠胃].华夏产栗之地虽众,然以燕山所产为最佳.燕山甘栗自明代以来一直为宫廷贡品,为皇家族珍爱之
美味.我公司还特营取自燕山深处百年古树的板栗产品,集传统工艺与现代科技之精华加工而成.具有甜、
糯、香之独特口味，食之回味无穷，乃节庆馈赠之佳品。欢迎您来此参观、定购！

our company is a sino-japanese joint venture enterprise,established in 2000 and mainly engaging in chestnut
processingbusiness.we have own planting base and our annual output of fresh chestnut can reach 500 tons . besides
fresh chestnut, we also developed frozen chestnut , fast-frozen chestnut,roasted chestnuts kernels in small packages(50
g 100g150g300 g ),and ringent chestnut. our products are mainly exported to japan, south korea, the united states,
hong kong, thailand, the middle east and other countries and regions. our company has passed iso9001 international
quality system certification, haccp certification and jas certification. welcome to insight with us!we will supply you first-
class service, excellent quality, and preferential price .looking forward to your sincere cooperation!
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